
 

KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490,   STYRELSEMÖTE 2023-03-01 

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN:   Peter Lexander, Jonas Liw, Daniel Ahlin, Louvain Måhlèn 
NÄRVARANDE VIA TEAMS:   Malin Granlund, Pär Törnhult, Gustav Lindberg, Lillemor Eriksson 
 

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL – Kunde inte göras då vi inte kunde få tillgång till det så allt 
ligger kvar tills nästa möte 

 
2) EKONOMIN – Årsbokslutet nästan klart. Lutar åt ett -resultat på drygt 60 000 kr. Briljant är nu flyttat till molnet 

så att vi når det från alla datorer så nu har Lillemor börjat med löpande bokföring. Möte med revisorerna på 
fredag 3/3. Styrelsen beslutar att avsätta 100 000 kr till solceller om vi inte får bidrag till hela anläggningen. 
Då damlaget läggs ned igen beslutar styrelsen att deras nuvarande lagkassa läggs in i huvudkassan. 

 
3) SKIDORNA – Körde 6-skidan på hemmaplan 22 feb.  istället för i Årsunda då det kom snö så det räckte. 

 
4) FOTBOLLEN  Fotbollssektionen har haft möte med representanter från alla lag. De som kommer att väljas in i 

sektionen 2023 är Daniel Ahlin- ordförande, Louvain Måhlèn – kontakt mot ungdom, Staffan Andersson – 
kontakt mot herrlaget och Jonas Liw – övrig ledamot. 

      Herr –  Har haft problem med att få övergångar godkända av Högbo men jobbar på det. Kommer inte att ha  
      något samarbete med SAIK 

             Dam – Fungerade inte – dålig uppslutning – så det läggs på is igen.  
             Ungdomsfotbollen – P13 blir nu P14 (10 st) och F13 blir F14(13 st) och båda lagen är anmälda till seriespel. Järbo  
             anmäler F07 till seriespel (KSK har ca 8 spelare) Barn födda 2016 kommer att plockas ur fotbollslek och bilda  
             eget lag och det kommer att behövas nya tränare/ledare till det laget. Emmeli och Helena kallar till föräldramöte 
             för dessa för att ta upp detta. 
 

             Diskuterar hur vi ska få till klippning och kritning i sommar. Förslaget är att kritningen läggs på lagen, och Daniel  
             kollar med kyrkan om klippning. Louvain hade kollat med Wilma men den lösningen blir för kostsam för klubben,  
             så frågan är om det också måste läggas på lagen. 
             Peter kör en ”klippnings-runda” för att vi ska få ett hum om hur lång tid det tar att klippa runt stora planen +  
             7-manna planen. 
 

5) KANSLIET/FASTIGHET – Lillemor fortsätter att mestadels jobba hemifrån. 
 

6) SPORTHALLEN/VALLEN –  Dans till stereo fortsätter på tisdagar annars inget mer uthyrt tyvärr. 
 

7) ÖVRIGA FRÅGOR –  * Måste få klart med allt inför årsmötet – Lillemor checkar av. 
* Styrelsen beslutar om att ta med sig förslag om deltagaravgifter 2023 för alla aktiva till årsmötet enligt nedan: 
Räknat från det år man fyller – så oavsett om man fyller t.ex 5 år i jan eller dec så betalar man 5 års-avgiften 
0-4 år – Gratis  .  5 år – 50 kr   , 6 år – 100 kr  ,  7 år – 150 kr   ,  8 år – 200 kr  ,  9 år – 250 kr  ,  10 år – 300 kr  

               11 år – 350 kr  ,  12 år – 400 kr  ,  13 år – 450 kr  ,  14 år – 500 kr  ,  15 år – 550 kr  ,  16 år – 600 kr  ,  
               17 år – 650 kr  ,  18 år och äldre – 700 kr 
 

8) KOMMANDE MÖTEN:  *20232-03-08 Årsmöte på Sporthallen kl. 18.30 
                                         *  2023-04-26 kl. 18.30 på Sporthallen 
 

9) MÖTET AVSLUTADES 
 

 
                                                  Vid protokollet:     Lillemor Eriksson 


